
Interpelacja z dnia 2 lutego 2025

Zwracam się z prośbą o wyjaśnienie kwestii wysokości dotacji dla OSP Zawoja Dolna, na zakup samochodu
strażackiego. Na ostatniej sesji dnia 23 stycznia 2025 r. Komendant Gminny OSP wypowiadając się na temat
wysokości dotacji dla Skawicy Centrum podał błędną kwotę zakupu nowego samochodu dla OSP Zawoja Dolna,
zawyżając kwotę 200.000 złotych, która wzbudziła kontrowersje wśród strażaków OSP Zawoja Dolna. W zwiazku
z tym wnosze o przeanalizowanie dokumentacji w tej sprawie oraz nagrania z sesji i podanie do publicznej
wiadomosci rzeczywistej kwoty dotacji na rzeczony zakup. 

Proszę o załatwienie tej sprawy. 

Radny 
Józef Kaczmarczyk 
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